
Hr. Preben Rudiengaard

Jeg tillader mig at skrive vedr. ØfeldtCentrets patienters fremtidige muligheder.
Jeg skriver, fordi jeg har fået behandling på centret. Desværre først i år efter at have haft 
lænde/rygproblemer i ca. 50 år.
Det siger sig selv, at jeg har været undersøgt mange gange - af forskellige læger.
Jeg er røntgenfotograferet, jeg er scannet, og hver gang er det endt med henvisning til fysioterapi og 
kiropraktor. Desværre har det ikke hjulpet nævneværdigt. I samtlige 50 år har jeg haft smerter og skullet 
passe på hvordan jeg brugte ryggen. Ved et tilfælde hørte jeg om ØfeldtCentret og deres behandlingsformer. 
Det gjorde mig interesseret, hvorefter jeg gik til egen læge for at få en henvisning. Det skulle vise sig at være 
mere end svært, da lægen ikke vidste hvad ØfeldtCentret er. Til sidst lykkedes det, hvorefter jeg fik en uges 
intensiv behandling i august i år. Det har givet mig en ny hverdag. Jeg kan for første gang i næsten 50 år stå 
ud af min seng uden at skulle tænke over hvad jeg gør ! - og min hverdag er totalt forandret.
Derfor fik jeg et mindre chok, da jeg den 29.10.2010 sad og så folketingets behandling af den ændring af 
Sundhedsloven, hvor sundhedsministeren var indstillet på at ØfeldtCentret skulle vedblive at være i placeret 
hvor det er nu, hvilket jo betyder at der er rigtig mange patienter, der ikke får økonomisk mulighed for at få 
behandling på ØfeldtCentret. Dette er dybt forkasteligt. I realiteten burde det være sådan at den behandling 
som ØfeldtCenteret giver, kunne fås over hele landet. Det er jo ikke alle, der som jeg, der bor i Silkeborg 
Kommune, har økonomisk mulighed for at få den behandling som ØfeldtCentret giver.

Dette er for mig et lille forsøg på at påvirke ændringen af sundhedsloven i.f.b. ØfeldtCentret.
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